
Crna Gora: Škoda Praha spremna da gradi Drugi blok TE Pljevlja

Vlada Crne Gore ostala je pri čvrstom stavu da ne odustane, nego, naprotiv, da insistira na
početku gradnje Drugog bloka Termoelektrane Pljevlja bez daljeg odlaganja i to iz
ekonomskih odnosno energetskih, ali i ekoloških razloga jer se na taj način trajno rješava
sadašnji ekološki problem Pljevalja, saopšteno je Dnevnim novinama iz Vlade.
Kompanija koja će graditi drugi blok Termoelektrane Pljevlja Škoda Praha, spremna je da
odmah krene u posao. Prema informacijamaDnevnih novina oni su spremni od dana
potpisivanja ugovora da krenu u izgradnju drugog bloka.
Po onome što je predviđeno dinamičkim planom Škoda Prahe, češka kompanija bi, prema
informacijama Dnevnih novina, za tri godine izgradila Drugi blok Termoelektrane čime bi
bilo riješeno i ekološko pitanje Pljevalja, što je i jedan od ključnih uslova za realizaciju ovog
projekta.
Podsjećamo da su Dnevne novine juče objavile da su preksinoć vođeni pregovori sa
italijanskom kompanijom A2A o ostanku u Elektroprivredi Crne Gore s obzirom na to da je
30. septembra ove godine istekla važnost Privremenog sporazuma koji su 2. aprila 2015.
godine zaključili Vlada i A2A.
U jučerašnjim odgovorima Vlade na pitanja Dnevnih novina potvrđena je odlučnost Vlade da
ne odustaje od izgradnje drugog bloka TE.
„Predstavnicima kompanije A2A, to je jasno predočeno, kao što je predočena i
opredijeljenost Vlade da u Elektroprivredi zadrži strateškog partnera”, navedeno je iz Vlade.
Tokom nekoliko rundi pregovora Crna Gora je dobijala veoma primamljive ponude od
Italijana, uz uslov da makar prolongiraju izgradnju drugog bloka Termoelektrane u
Pljevljima.
Takođe, predstavnici A2A su insistirali na tome da Vlada ne drži tako čvrst stav o gradnji
Drugog bloka. Sa druge strane, Vlada je odgovorila predstavnicima italijanske kompanije da
nije spremna da se odrekne drugog bloka Termoelektrane i ponovila da je to njen prioritet i
najbolji način da se riješi ekološki problem u Pljevljima.
U javnosti se spekulisalo da su Italijani zbog odlučnosti da grade drugi blok sa ili bez A2A
najavili i mogućnost da odu iz Elektroprivrede i da prodaju svoje akcije. Akcije bi shodno
ugovoru prvo bile ponuđene Vladi, a ukoliko bi A2A odlučila nekom trećem da ih proda,
morala bi, shodno ugovoru, da zatraži odobrenje naše Vlade. Na ovaj način Crna Gora će,
ukoliko do nje dođe, direktno kontrolisati prodaju 41,74 odsto akcija koje A2A posjeduje u
EPCG.
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